
 
  
 

 
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde nr. 19 2021/2022 

 

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: 
Kirstinedalsskolen, 14. juni 2022 kl. 17.30 – 20.30  

Mødet afholdes på lærerværelset 

Møde. NR. 20 – 2020/22 

Tilstede 

Forældre: Lasse Odgaard, Annette Nordal Lund, Marianne Dyreholt, 
Martin Vilmann, Thomas Christensen, Lotte Sanchez, Kirsten 
Borchsenius, Kevin Chammika Elling Larsen 
 
Medarbejdere: Eva Andersen, Kim Møller Heller,  
 
Ledelse: Mette Grønborg Thompson, Lars Frisch, Søren Fini Christensen 

 
Elevråd: Rebecca Odgaard, Oliver Nordal Lund 

Afbud 

Forældre:  
 
Medarbejdere:  
 
Ledelse:  

 
Elevråd: 

Dagsorden 
 
 

 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

Punkt til beslutning 
 

Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet 
Punkt til orientering 

 

Elevrådet har sammen med 2 
ergoterapeutstuderende iværksat et projekt, 
hvor de vil forbedre elevernes oplevelse af 
toiletterne i P1. 
 
Elevrådet har givet input til 
informationsskærmene.  
 

3. Åben Skole 
Ledelsen orienterer omkring de Åben Skole 
aktiviteter i skoleåret 21/22.  
 

Der er 136 punkter vedr. Åben Skole. 
 



 

Punkt til orientering 
 
Undersøgelsen har givet god anledning, 
blandt personale, til at drøfte begrebet – 
Åben skole 

4. Skemaer 
Skolebestyrelsen har udtaleret i forbindelse 
med skemaerne. Ledelsen fremlægger 
skemaerne til kommentering.  
 

Punkt til orientering 
 

Elever/forældre, bliver informeret i morgen. 
 
Skemaerne er planlagt, med henblik på et 
tæt samarbejde med SFO´en. 
 
1 årgang er lektionerne parallel lagt. 
 
 

5. Dimmission 
Fordeling af opgaverne til Dimmissionen den 
22. juni 2022. 

Punkt til beslutning 
 

 
Invitationen er sendt ud og eleverne er i 
gang med planlægningen. 
 
Michael pynter op og der er indkøbt 
sodavand m.m.  
 
Forældregruppen ønsker en tidligere 
udmelding næste år, i forhold datoer og 
tidspunkter, så de hjemme kan planlægge 
dagen. 
 
 

6. Kapacitetsudfordringer på skoleområdet 
Bestyrelsen bedes drøfte hvilken stategi den 
ønsker at lægge i forbindse med det 
kommende møde med Skoludvalget 
angående kapacitetsudfordringer og 
ambitioner på skoleområdet i de kommende 
år. 
 

Punkt til drøftelse 
 

  
Skolebestyrelsen anbefaler, at man 
renoverer Kirstinedalsskolen eller lave en 
tilbygning. Det anbefales, at man starter 
med P1, da dette areal, vil kunne rumme 
flere klasselokaler/faglokalet og i forvejen 
trænger til renovering.  
   
 
 

7. Nyt fra: 
 

a) Formanden 
 

b) Medarbejderne 
 

c) Ledelsen 
 
 

Punkt til orientering 
 

 
Formanden: Indgen tilføjelser 
 
Medarbejderne: Skemaerne fylder lidt, men 
alle forbereder sig på at sende eleverne 
godt på sommerferie. 
 
Ledelsen: Ungdomsklubben holder åben i 
uge 42 i stedet for uge 30.  
Planlægningen af Koloni er godt i gang. 
 
Køge Kommune har varslet besparelseri 
kommende budgetår.  
 
Onsdag den 22. juni er der forårskoncert i 
hallen for 1-6 årgang. 
 
4.a vandt Køge afdelingen og har 
efterfølgende deltaget i Skole-OL i Billund. 
 
De sidste afgangsprøver er afsluttet i dag.  
 



 

Skoleårets planlægning er snart på plads. 
 
Ressourceteamet har været på temadag. 
 
Næste skoleår, er der nye retningslinjer i 
forhold til visitation.  
 

8. Evt  

9. Lukket punkt 
 

 

   
 


